

ICSIP 2018

Shenzhen, China
July 13-15, 2018

CALL FOR PAPERS

2018 IEEE 3rd International Conference on Signal and Image Processing (ICSIP)

2018年第三届IEEE信号与图像处理国际会议 | 中国深圳 | 7月13-15日

2018 IEEE 3rd International Conference on Signal and Image Processing (ICSIP 2018) is hosted by Shenzhen Research Institute, Southeast University, China. It will be held in Shenzhen, China on July 13-15, 2018. ICSIP was held successfully in North China of Technology, Beijing, China in 2016, Nanyang Technological University, Singapore in 2017.

ICSIP attracted more than 200 conference participants in the last two years. The aim of ICSIP 2018 will bring together the researchers, experts, and scholars from Asian Pacific nations, North America, Europe and around the world to exchange their research results and address open issues in signal and image processing.

2018年第三届IEEE信号与图像处理国际会议将于2018年7月13-15日在中国深圳举行，由东南大学深圳研究生院举办。ICSIP已于2016年在中国北京北方工业大学，2017年在新加坡南洋理工大学顺利召开，有超过200位专家学者参会。会议邀请了香港中文大学（深圳）IEEE Fellow张大鹏教授与美国普渡大学IEEE Fellow M. J. T. Smith教授担任大会主席。会议旨在为与会者提供一个交流的平台，讨论信号与图像处理领域的最新研究成果和未来的研究方向。

PAPER PUBLICATION:

All accepted papers after proper registration and presentation, will be included in the conference proceedings and submitted for inclusion to **IEEE Xplore** as well as **Ei Compendex and Scopus Index**, which is the same with the last two years. 如前2届会议一样，经过严谨的审稿流程，所有被接收且成功注册的文章将由IEEE出版为会议论文集，接受IEEE审查，实现**EI Compendex**和**Scopus**检索。

SUBMISSION METHOD:

1. Abstract submission (It can be accepted for presentation only)
 2. Full paper submission (It can be accepted for publication and presentation)
- EasyChair: <https://easychair.org/conferences/?conf=icsip2018>

CONFERENCE COMMITTEES:

International Advisory Committee

Prof. Zhou Wang, University of Waterloo, Canada

Conference Chairs

Fellow of IEEE and IAPR, Prof. David Zhang, Chinese University of Hong Kong (Shenzhen), China

Fellow of IEEE, Dean, Prof. M J T Smith, Purdue University, USA

Conference Co-Chairs

Prof. Bing Li, Shenzhen Research Institute, Southeast University, China

Prof. Jimmy Liu, Ningbo Institute of Industrial Technology, Chinese Academic of Science, China & Principle Scientist (Adj), Singapore National Eye Research Institute, Singapore

Program Chairs

Prof. Akinori Ito, Tohoku University, Japan

Prof. Yasuhiro Matsuda, Kanagawa Institute of Technology, Japan

Prof. Hsien-Chou Liao, Chaoyang University of Technology, Taiwan

Topics of interest for submission include, but are not limited to:

Biomedical Engineering
Control Algorithms
Embedded Reconfigurable, Evolvable Systems
Image Processing and Pattern Recognition
Information Theory & Coding
Antennas, Propagation and Transmission Technologies
Communication Software Techniques
Information Theory & Coding
Robust Space and Satellite Communications
Ultra-Wideband Communications
Wireless Communications and Technologies
Grid Computing
Mobile Computing
Network Security

More topics:

<http://www.icsip.org/cfp.html>

IMPORTANT DATES:

Submission Deadline: Feb. 20, 2018

Notification Date: Mar. 10, 2018

Registration Deadline: Mar. 25, 2018

Conference Schedule:

July 13, 2018—Registration and Conference Materials Collection

July 14, 2018—Conference date

July 15, 2018—Conference date

Contact us:

Ms. Veronica Reed

E-mail: icsip2016@vip.163.com

Tel: +86-13731111131

HOSTED BY



SPONSORED BY



SUPPORTED BY



<http://www.icsip.org/>